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Sportraad 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Er waren geen opmerkingen op het vorige verslag. De vastgestelde regels voor een ontvangst op het 

stadhuis van de Sportraad en de gekoppelde huldiging van bestuursleden dienen wel bijgesteld te 

worden (zie verder). 

 
Financieel verslag 

Het financieel verslag kan hieronder worden teruggevonden met een overzicht van de inkomsten en 

uitgaven voor 2023. 

 

Sportraad - 
financiële situatie 
op 03/10/2023           

            

Kosten 2023       Ontvangsten 2023   

Vergaderingen   984,97   Subsidies 5.000,00 

Communicatie   349,43   Opleiding 0,00 

            

Promotie   486,70   Bankintr 0,00 

Secretariaatskosten   64,45   Recup kosten 0,00 

Representatie   50,00   Diverse 0,00 

Bankkosten           

Opleiding           

Totaal kosten 2023   1.935,55   
Totaal ontvangsten 
2023 5.000,00 

            

Totalen   

 

1.935,55 
 

    5.000,00 

            

        Bank begin 662,25 

        Bank einde 3.726,70 

Resultaat (subsidies min 
kosten)   3.064,45   Verschil 3.064,45 

 

 
Lifetime Achievement 

Alle inzendingen werden afgetoetst aan de gestelde voorwaarden. Op basis hiervan komen 3 opgegeven 

kandidaten in aanmerking.  

• Julien Vanborm van KV Ostend Motorsport 

• Annie Tally van de KOTV Noordzee 

• Andy Grymonprez van de KRNSO 



 

Uit de beoordeling is wel gebleken dat de spelregels (zie vorig verslag) bijgestuurd moeten worden zodat 

het voor de clubs duidelijk is wat wel/niet kan worden aangevraagd. Dit zal op de volgende vergadering 

worden kortgesloten in functie van volgend jaar. 

 
Oproep erkenning  

Gisteren ontvingen alle gekende Oostendse aanbieders en verenigingen een mail om een aanvraag tot 

erkenning in te dienen alsook om de gegevens op de verenigingensite aan te passen. 

 

Schrijfsessie subsidies 

Alle erkende verenigingen die voldoen aan de voorwaarden van het reglement zullen dan begin januari 

een oproep ontvangen via mail om een subsidieaanvraag in te dienen. Gezien er in het verleden vaak 

onnodige of ontbrekende staving in de dossiers zaten met vertraging voor alle verenigingen tot gevolg, 

stelt de sportraad voor om een schrijfsessie te organiseren begin januari zodat dit duidelijker is voor de 

verenigingen. Deze schrijfsessie is ingepland op dinsdag 9 januari. 

 
Feest van de Sport 

De Koninklijke Balletschool Rose d’Ivry heeft een aangepast voorstel ingediend voor een mogelijk 

optreden voor het Feest van de Sport. Na het bekijken van deze inzending is er een akkoord om dit toe te 

laten.  

 

De 2
e
 jury voor het Feest van de sport zal doorgaan in ‘De Villa Oostende’ (Ostend Tennisclub). De 

Avondschool was door een gewijzigde formule niet meer mogelijk.  

 

Bar Mr. V-Arena 

Philippe Develter vraagt een betere oplossing voor het gebruik van de bar in de Mr. V-arena dan de huidige 

regeling. De vroegere concessie werd stopgezet vanwege de te hoge vergoeding die betaald moest 

worden (900 € concessie geeft de vereniging aan). In het huidige systeem dient men cfr. de sportvelden 

een vergoeding van 5€/uur te betalen, wat nog vrij duur is als je alle gebruiksuren per maand optelt.  

 

Gezien de concessie is stopgezet heeft Farys opdracht gekregen om een nieuwe concessie uit te 

schrijven waarop geïnteresseerden kunnen intekenen. Het verlaagd gedeelte kan in afwachting 

inderdaad worden afgehuurd door alle Oostendse clubs aan een tarief van 5 €/uur cfr. het 

tariefreglement dat werd goedgekeurd door het College van Burgemeester en Schepenen. Gezien de 

concessie is stopgezet, is er immers ook geen sprake meer van exclusief gebruik. Farys heeft ook reeds 

opdracht gekregen om de 2 ruimtes fysiek van elkaar te scheiden. De zone naast de cafetaria zal worden 

ingericht als sportruimte na de nodige aanpassingen in functie van veiligheid. 

 

Er volgt nog een gesprek met de directie, de dienst Sport, Hermes Volley en Farys om een oplossing te 

zoeken voor de vereniging. 

 
Terugkoppeling zwembadcommissie 

De inhoud van deze problematiek kan men terugvinden in het vorige verslag. Kort samengevat is het 

gegeven dat de clubs een redder moet voorzien van het moment dat ze het zwembad betreden de 

centrale issue. Dit is opgenomen in de overeenkomsten met de clubs en had vooral betrekking tot de 

werking van het oude zwembad waarbij clubs gebruik konden maken van de accommodatie buiten de 

openingsuren. De clubs zijn altijd bereid om mee te helpen zoeken naar oplossingen bij het uitvallen van 

redders, maar de huidige maatregel is niet haalbaar. 

 

De insteek van deze maatregel komt vooral voort uit de VLAREM-wetgeving en het aantal redders dat 

aanwezig moet zijn in een zwembad en het probleem dat er voor zieke redders en last-minute 

afzeggingen geen vervanging kan worden gevonden. Het redderstekort is immers een gegeven waar vele 

steden en gemeenten mee geconfronteerd worden. Indien er niet voldoende redders aanwezig zijn cfr. 



de richtlijnen dan is er geen andere optie dan het zwembad te sluiten. Dit is iets wat alle partijen willen 

vermijden. 

 

In navolging van de zwembadcommissie zal er een voorstel komen vanuit het zwembad waarin een lijst 

met ‘knelpuntmomenten’ is opgenomen wanneer een redder nodig zal zijn. De clubs/de Sportraad zullen 

dit voorstel afwachten om later terug aan tafel te zitten. 

 
Mobiele inzamelbox 

De mobiele inzamelboxen waar burgers oud sportmateriaal kunnen deponeren ter voordele van MIA’s 

(mensen in armoede) kregen een andere locatie.Deze zullen nu 2-maandelijks in een ander 

ontmoetingscentrum geplaatst worden. 

 
Trialrun 

Stad Oostende installeert, in kader van de Vlaamse loopweken voor scholen, van 22 september tot 20 

oktober een trailrunparcours in Sportpark De Schorre.  

 

Het betreft een bepijld parcours met 16 hindernissen bestaande uit o.a. andere steile hellingen, 

klimnetten , muren,… Start en aankomst bevinden zich ter hoogte van terrein 5 (atletiekpiste). Eén 

volledige ronde is anderhalve kilometer lang. Voor wie dit iets te veel is werd een finish voorzien na 1 km. 

De nadruk ligt op het aanbieden van alternatieve loopvormen in plaats van de traditionele veldlopen 

zodat nog meer kinderen en jongeren de kans krijgen om zich sportief uit te leven. 

 

Momenteel zijn 3835 leerlingen uit 24 Oostendse scholen ingeschreven. 66% komt uit het 

basisonderwijs en 34% uit het secundair onderwijs. In 2021 waren er 1942 deelnemers en in 2022 waren 

er 3076 deelnemers. 

 

Buiten de schooltijden is het parcours vrij toegankelijk en kunnen ook sportverenigingen hier gebruik van 

maken. Dit kan misschien een leuke afwisseling zijn voor de reguliere trainingen. 

 

Varia 

• Via de dienst Externe Relaties werd een wedstrijd georganiseerd voor kunstenaars om een uniek 

beeldje te ontwerpen dat zal worden gegeven aan sporters die ontvangen worden op het 

Stadhuis. Op donderdag 19 oktober zal een jury bepalen welk ontwerp er gekozen zal worden. In 

deze jury zal een vertegenwoordiger van de Sportraad en de dienst Sport zetelen 

• Allary Rosita geeft aan dat het spelreglement vanuit de handbalfederatie gewijzigd is. Zo moet 

de middencirkel groter worden qua afmeting. In afwachting van de aanpassing van de belijning 

lossen clubs dit op met tijdelijke belijning die via tape wordt aangebracht. Ook afgelopen 

weekend werd dit zo gedaan voor de competitiematch die ze uiteindelijk wonnen. De trainer van 

de tegenstanders gaf uiteindelijk protest op de niet-reglementaire belijning waardoor 

Handbalclub Thor de wedstrijd verloor via forfait en een boete naar de federatie moet betalen. 

De boetes kunnen per wedstrijd oplopen. Men vraagt concreet om de belijning in sportcentrum 

de Spuikom asap aan te passen. 

 


